
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 15 OCTOBRE 2015 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Arnold Van Remoortere, Leen Mortier, Max Louesse,  
Rudi Roelens, Lode Spruyt, Jean Solon. 

Excusé:   Jan Lauwers, Jean-Yves Squifflet, Jürgen Intemann. 

Prochaines réunions:  jeudi le 19 novembre à 19h30 ; 
jeudi le 17 décembre à 19h30. 

Brevets 

Geert Vander Eeckt peut faire sa formation pour le brevet de Pilote 
Biplace de parapente chez Airsport. 

Els Van Doosselaere peut faire sa formation pour le brevet de Pilote 
Biplace de parapente chez Airsport. 

Tom Haagdorens peut faire sa formation pour le brevet de Treuilleur 
de  parapente avec William Sterckx. Puisqu’il est déjà Treuilleur delta 
cette reconversion pourra se faire en un seul jour sans 
nécessairement faire les 100 treuillés demandés dans les textes. 

Balises météo 

Max a visité de sites pour essayer la balise PiouPiou qu’il avait reçu en 
essai de François Desmette. Elle fonctionnait à Coo et aux 7-Meuses, 
mais pas à Prayon et à La Roche. 

Le conseil décide d’acheter 3 balises et rembourser celle de François 
Desmette qui a été installée à Hornu. 

Jean les commandera, les livraisons sont prévues pour février 2016 
(nouvelle série, l’ancienne étant épuisée). 

Fonds Paul Jamaer 

Le conseil décide de donner le contenu de ce Fonds, qui était une 
donation d’un club delta afin de promouvoir le delta, à Jo Veulemans, 
qui a acheté le remorqueur de Maillen. Il s’agit de 875 €. 

Brevets paramoteur 

Le conseil décide qu’un brevet de Pilote de Paramoteur de la FBPM 
(ou d’une autre fédération ou instance) n’est pas accepté comme un 
brevet de pilote de parapente car il n’y a aucune preuve d’une 
maîtrise du décollage en pente et de vol en montagne, quand-même 
primordial pour notre activité. Le conseil rappelle que le brevet de 
Pilote de parapente ou de delta est exigé pour les 7-Meuses, 
Beauraing et Le Corimont. Jean le rappellera dans le Fly!. 

Sites : Zwartberg (As) 

Jean a reçu un mail d’un responsable de l’agence flamande « Nature 
et Forêt » qui signale que le parapente est interdit sur le terril d’As.  
Il a fait enlever le site de paraglidingearth et a demandé de rappeler 
aux membres FBVL que le site est interdit, afin d’éviter des PV. Jean a 
transmis ce message par la liste mail « membres »  et le mettra dans 
le Fly!. 

Sites : Oostduinkerke 

Rudi a eu un entretien avec le responsable de la tour de contrôle de 
Koksyde et élabore un arrangement avec celui-ci. Plus d’informations 
suivront. Le conseil l’en félicite. 

Sites : Han sur Lesse 

Le propriétaire n’ayant pas augmenté depuis longtemps, demande 
une augmentation, Yves va lui proposer 50 € en plus pour 2016.  

Assemblée Générale 

Les musiciens de l’année passée sont prêts à revenir. 

Leen propose une tombola, le conseil est d’accord. Leen se charge de 
l’organisation de celle-ci. 

Anniversaire 40 ans de FBVL 

Leen et Koen contacteront Guido Van Pee d’Avia Airsport pour voir ce 
qu’on peut faire à Beauvechain. La date proposée sera le premier 
samedi d’octobre 2016. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 15 OKTOBER 2015 

Aanwezig:  Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Arnold Van Remoortere, Leen Mortier, Max Louesse,  
Rudi Roelens, Lode Spruyt, Jean Solon. 

Verontschuldigd: Jan Lauwers, Jean-Yves Squifflet, Jürgen Intemann. 

Volgende vergaderingen:  donderdag 19 november om 19u30; 
donderdag 17 december om 19u30. 

Brevetten 

Geert Vander Eeckt mag de opleiding voor Duopiloot parapente doen 
bij Airsport. 

Els Van Doosselaere mag de opleiding voor Duopiloot parapente doen 
bij Airsport. 

Tom Haagdorens mag de opleiding voor Lierman parapente doen met 
William Sterckx. Aangezien hij reeds Lierman delta is mag hij deze 
reconversie doen op één enkele dag waarbij de in de teksten 
gevraagde 100 liervluchten niet noodzakelijk gehaald moeten worden. 

Weerstations 

Max heeft vliegplaatsen bezocht om het PiouPiou-weerstation uit te 
testen dat hij in bruikleen had van François Desmette. Ze werkte te 
Coo en op de 7-Meuses, maar niet te Prayon en te La Roche. 

De raad beslist om 3 stations aan te kopen en het toestel van François 
Desmette terug te betalen, dat in Hornu werd geïnstalleerd. 

Jean zal deze bestellen, de leveringen zijn voorzien in februari 2016 
(nieuwe reeks, oude reeks is uitverkocht). 

Fonds Paul Jamaer 

De Raad beslist om de inhoud van dit fonds, dat in het verleden door 
een deltaclub geschonken werd om delta-activiteiten te promoten, toe 
te kennen aan Jo Veulemans, die het sleeptoestel van Maillen heeft 
aangekocht. Het gaat over 875 €. 

Paramotorbrevetten 

De Raad beslist dat een paramotor-pilotenbrevet van de BPMF (of van 
een andere federatie of instantie) niet aanvaard wordt als een 
Parapente-pilotenbrevet want er is geen enkel bewijs van de 
beheersing van hellingstarts en bergvliegen, toch primordiaal voor 
onze activiteit. De Raad herinnert er aan dat het Parapente- of 
Deltapilotenbrevet vereist is voor de 7-Meuses, Beauraing en de 
Corimont. Jean zal dit herhalen in de Fly!. 

Vliegplaatsen: Zwartberg (As) 

Jean kreeg een mail van een verantwoordelijke van het Agentschap 
Natuur en Bos, die signaleert dat parapente verboden is op de terril 
van As. Hij heeft deze vliegplaats van paraglidingearth laten 
verwijderen en vraagt om de BVVF-leden eraan te herinneren dat de 
vliegplaats verboden is, om PV’s te vermijden. Jean heeft zijn bericht 
doorgestuurd via de maillijst « leden » en zal hem in de Fly! zetten. 

Vliegplaatsen: Oostduinkerke 

Rudi heeft een gesprek gehad met de verantwoordelijke van de 
controletoren van Koksijde en is een arrangement met hem aan het 
bewerkstellingen. Meer informatie later. De Raad feliciteert Rudi. 

Vliegplaatsen:  Han sur Lesse 

De eigenaar, die sinds lang het huurgeld niet heeft verhoogd, vraagt 
meer geld. Yves zal hem een verhoging van 50 € voorstellen voor 2016.  

Algemene Vergadering 

De muzikanten van vorig jaar zijn bereid terug te komen. 

Leen stelt een tombola voor, de raad gaat akkoord. Leen zal deze 
tombola organiseren. 

40-jarige verjaardag van de BVVF 

Leen en Koen zullen Guido Van Pee van Avia Airsport contacteren om 
te zien wat er mogelijk is te Beauvechain. De voorgestelde datum is de 
eerste zaterdag van oktober 2016. 
 



COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 15 OCTOBRE 2015 (suite) 

Championnat de Belgique de parapente 

L’appel aux organisateurs n’a pas donné de candidatures. 

Koen demandera une offre à des organisateurs à Ager en Espagne. 

Lode prendra l’organisation sur lui, Koen aidera et Nathanaël Majoros 
est disposé de s’occuper du volet informatique. 

Listes mail des commissions 

On demande de ne pas envoyer les communications internes des 
commissions à tout le conseil mais que par les listes mail de la 
commission concernée. 

Commission enseignement 

Une invitation sera envoyée à tous les Moniteurs et Aides-moniteurs 
pour rejoindre la commission. Celle-ci se réunira deux fois par année. 

Commission compétition 

Lode veut établir une liste mail de tous les pilotes de compétition. 

Commission espace aérien 

Jean fera un appel dans le Fly! pour avoir des candidats pour cette 
commission. 

Correspondance 

Le président de la section parapente de la KNVvL écrit qu’il est très 
content de la communication concernant le site de Zoutelande, et 
qu’il nous tiendra au courant des initiatives pour conserver ce site. 

Alain Grenier des Ailes du Levant a envoyé le courrier qu’il a envoyé 
au président de la FELA après encore une infraction au règlement de 
Michel Vandervelde sur le site d’Hornu. 

Europe Air Sports (EAS) nous a envoyé ses remarques concernant la 
proposition de réglementation Européenne pour « drones ». Ces 
remarques correspondent parfaitement aux craintes de la 
communauté du vol libre.  

Un membre de l’EHPU propose un contrat d’assurance pour toutes 
les fédérations Européennes. Le conseil estime qu’il n’y a pour le 
moment pas lieu de changer d’assureur.   

Rapporteur: Jean. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 15 OKTOBER 2015 (vervolg) 

Belgisch Kampioenschap parapente 

De oproep aan organisatoren heeft geen kandidaten opgeleverd0 

Koen zal een offerte vragen aan organisatoren in Ager (Spanje). 

Lode neemt de organisatie op zich, Koen zal helpen en Nathanaël 
Majoros is bereid het informatica-luik op zich te nemen. 

Maillijsten van de commissies 

Er wordt gevraagd om niet alle interne mails van de commissies naar 
heel de raad te sturen maar enkel via de e-maillijst van de betrokken 
commissie. 

Commissie opleidingen 

Een uitnodiging zal opgestuurd worden naar alle Monitoren en 
Hulpmonitoren om de commissie opleidingen te vervoegen. Deze zal 
tweemaal per jaar samenkomen. 

Wedstrijdcommissie 

Lode wil een mailinglijst opstellen van alle wedstrijdpiloten. 

Commissie luchtruim 

Jean zal een oproep doen in de Fly! om kandidaten te vinden voor deze 
commissie. 

Briefwisseling 

De voorzitter van de parapente-afdeling van de KNVvL schrijft dat hij 
heel tevreden is over de communicatie betreffende de vliegplaats van 
Zoutelande, en dat hij ons op de hoogte zal houden van de initiatieven 
om de situatie om de vliegplaats te kunnen behouden. 

Alain Grenier van de Ailes du Levant heeft ons een kopie bezorgd van 
de brief die hij naar de voorzitter van de FELA heeft opgestuurd na nog 
maar eens een inbreuk van Michel Vandervelde op het reglement van 
de vliegplaats van Hornu. 

Europe Air Sports (EAS) heeft ons zijn opmerkingen betreffende het 
voorstel voor Europese regelgeving betreffende « drones » 
opgestuurd. Deze opmerkingen beantwoorden perfect aan de 
bekommernissen van de vrije vlucht –gemeenschap. 

Een EHPU-lid stelt een verzekeringscontract voor aan alle Europese 
federaties. De raad acht dat het op dit moment niet opportuun is om 
te veranderen van verzekeraar. 

Verslaggever: Jean. 


